
    Zápisnica 

Zo zasadnutia finančnej komisie pri MsZ v Michalovciach zo dňa 26. júl 2023 

Miesto konania : zasadačka MsR na MsÚ v Michalovciach , 14.30 hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program rokovania : 

1.     Otvorenie 
2.    Prerokovanie návrhu na udelenie Ceny mesta 2023 
3.    Vyhodnotenie zmluvných vzťahov mesta Michalovce so spoločnosťou FIN MOS 
4.    Rôzne 
 
K bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril a viedol predseda finančnej komisie Ing. Jozef Sokologorský, prítomných 
oboznámil s programom zasadnutia. 

K bodu 2: Prerokovanie návrhu na udelenie Ceny mesta 2023 
 
V zmysle schváleného Štatútu mesta Michalovce Mestské zastupiteľstvo Michalovce každoročne 
udeľuje Ceny mesta. Ing. Jozef Sokologorský, predseda finančnej komisie, predstavil návrh na udelenie 
Ceny mesta 2023. Členovia finančnej komisie zobrali návrh na vedomie a odporučili schváliť návrhy na 
udelenie titulu Ceny Mesta Michalovce 2023 a Ceny primátora 2023 v plnom rozsahu. 
 
Hlasovanie:   za: 4, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 1    
 
K bodu 3: Vyhodnotenie zmluvných vzťahov mesta Michalovce so spoločnosťou FIN MOS 

Informáciu o nesplatených cenných papieroch spoločnosti FIN.M.O.S., a.s., ktorá je prílohou 
materiálov rokovania, predniesol Ing. Jozef Sokologorský, predseda finančnej komisie.        
Ing. Bereznaninová, vedúca finančného odboru  doplnila informáciu o ukončení zmluvného vzťahu 
v roku 2026.  

Doc. Ing. Stričík, PhD. 

Ako a s akým zmluvným partnerom bude zabezpečené osvetlenie následne ? 

Ing. Sokologorský Jozef 

Mesto nemá záujem ukončiť spoluprácu so spoločnosťou FIN.M.O.S., a.s., bude to predmetom 
rokovaní v aktuálnom čase. 

Doc. Ing. Stričík, PhD. 

V súvislosti s ekonomickými ukazovateľmi spoločnosti FIN.M.O.S., a.s., ktorá je dlhodobo v strate, je 
opodstatnená moja obava o financovanie modernizácie verejného osvetlenia v meste. Vyjadrujem 
požiadavku k možnosti nahliadnutia do zmlúv uzavretých so spoločnosťou FIN.M.O.S., ktoré boli 
uzavreté v roku 2009 a následných ich dodatkov.  Rád by som bol účastný na rokovaní s 
predstaviteľmi spoločnosti  FIN.M.O.S., a.s., za účelom získania kompletných informácií týkajúcich sa 
verejného osvetlenia v meste, ceny energií a spôsobe ich úhrad.   

Ing. Bereznaninová Oľga, vedúca finančného odboru 

Finančné zdravie spoločnosti sa posudzuje aj z hľadiska dosiahnutého vlastného a základného imania, 
ktoré za posledné obdobie narastá, nielen v závislosti od dosiahnutého hospodárskeho výsledku. Je 



potrebné zdôrazniť, že táto spoločnosť investuje do majetku jednotlivých miest, čerpá úverové 
zdroje, ktoré následne mestá majú splácať kúpou akcií tejto spoločnosti. Je potrebné povedať aj to, 
že niektoré samosprávy si svoje záväzky neplnia a tým spoločnosť dostávajú do nepriaznivej situácie. 
Mesto Michalovce ukončí splácanie zmluvného vzťahu v r. 2026. Údržbu na zrekonštruovanom 
verejnom osvetlení vykonávajú TaZS na základe zmluvného vzťahu so spoločnosťou FIN-MOS a.s. 

Ing. Sokologorský Jozef 

Požiadavky Doc. Ing. Stričíka, PhD.  budú predmetom rokovaní na úrovni vedenia mesta. 

K bodu 4: Rôzne 

V súvislosti s dochádzkou, členovia finančnej komisie prijali pravidlo spätnej informácie o účasti na 
zasadnutí finančnej komisie, po obdržaní pozvánky a súvisiacich materiálov.  

Odpadové hospodárstvo 

Doc. Ing. Stričík, PhD.  opätovne pripomenul nutnosť riešenia odpadového hospodárstva. Nutné je 
uplatňovať kontrolu objemového odpadu od firiem, ako s ním naložili. Vyjadril potrebu zvolania 
rokovania k problematike odpadového hospodárstva za účasti TaZS. Tvorbu VZN o miestnych daniach 
a poplatkoch na rok 2024 zaradiť do rokovania FK, za účasti TaZS, za účelom prehodnotenia  
pripomienok. 

Ing. Sabovčík  informoval o aplikácii odpadového hospodárstva.  

 

Ing. Sokologorský vyjadril súhlasné stanovisko k uskutočneniu zasadnutia, termín rokovania po 
dohode bude oznámený. Súčasne vyjadril ochotu  zvolania aj mimoriadneho zasadnutia  finančnej 
komisie v prípade potreby. Plán zasadnutí finančnej komisie na rok 2024 bude predložený v súlade 
s plánom zasadnutí MsR a MsZ. 

Ing. Jozef Sokologorský, predseda finančnej komisie, záverom konštatoval, že finančná komisia 
prerokovala všetky body programu zasadnutia.  
Následne predseda finančnej komisie zasadnutie ukončil.                                                                                                                         
  

V Michalovciach 31. júl 2023 

Zapísala: Ing. Jana Pučanová                                                             
        Ing. Jozef Sokologorský 
                 predseda finančnej komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 



 

 

 

 

 


